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SLS NAPOVEDNIK 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki SLS napovednika in novičnika, 
v pustnem času vam v Slovenski ljudski stranki želimo razposajeno pustno 

rajanje, veliko krofov ter hiter prihod pomladi! 
 
 

NAPOVEDNIK SLS DOGODKOV ZA AKTUALNI TEDEN 
(od 23. februarja 2009 do 1. marca 2009) 

 
 
PONEDELJEK, 23. februar 2009: 
 ob 14. uri se bosta predsednik Državnega sveta RS mag. Blaž Kavčič in sekretar 

Državnega sveta RS Marjan Maučec srečala z ministrico za obrambo dr. Ljubico 
Jelušič  

 ob 16. uri 18. redna seja Izvršilnega odbora SLS 
 ob 19. uri občni zbor Občinskega odbora SLS Moravče  
 

TOREK,  24. februar 2009:  
 ob 9. uri 18. seja Komisije Državnega sveta RS za državno ureditev, katere član je 

državni svetnik SLS Darko Fras  
 ob 13. uri 4. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, 

katerega član je poslanec SLS Janez Ribič  
 ob 17. uri Seja Kluba znanstvenikov pri Mestnem odboru SLS Ljubljana  

 
SREDA, 25. februar 2009:  
 ob 10. uri 4. nujna seja Komisije DZ RS za odnose s Slovenci v zamejstvu in po 

svetu, katere član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 15. uri 17. seja Komisije Državnega sveta RS za lokalno samoupravo in 

regionalni razvoj, katere predsednik je državni svetnik SLS Darko Fras, član  pa 
državni svetnik SLS Cvetko Zupančič   

 
ČETRTEK, 26. februar 2009: 
 ob 9. uri 5. redna seja Odbora DZ RS za zunanjo politiko, katerega član je 

poslanec SLS Jakob Presečnik 
 
PETEK, 27. februar 2009: 
 ob 9. uri 3. redna seja Komisije DZ RS za peticije ter človekove pravice in enake 

možnosti, katere član je poslanec SLS Franc Bogovič 
 ob 10. uri 11. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član 

je poslanec SLS Jakob Presečnik  
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SLS O »NAJ« NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH TEDNA 
 
 

 
Poslanska skupina SLS 

 
Na pobudo SLS Državni zbor RS končno sprejel odgovornost za zaščito 
vitalnih nacionalnih interesov Slovenije 
 
Slovenska ljudska stranka izraža zadovoljstvo, da je Državni zbor RS kot najvišji hram 
demokracije prvič po osamosvojitvi Slovenije - na pobudo Slovenske ljudske stranke - 
končno prevzel odgovornost, ki jo mora: da zaščiti slovensko ozemlje. Po besedah vodje 
PS SLS Jakoba Presečnika je Državni zbor RS na pobudo SLS sprejel zelo pomemben 
sklep: Sklep o zaščiti slovenskih interesov ob pristopanju Republike Hrvaške v 
Severnoatlantsko pogodbo. S sprejetjem tega sklepa so pogajalci na slovenski strani 
zavezani, da se ne morejo pogajati o ozemlju in morju, ki je bilo 25. 6. 1991 slovensko. 
Na ta dan je Slovenija nesporno imela neomejen dostop na odprto morje in med drugim 
nadzirala celoten Piranski zaliv, zaselke na levem bregu Dragonje in ozemlje na levem 
bregu Mure pri Hotizi. 
Predsednik SLS Bojan Šrot je ob tem dejal: »Slovenska politika je s sprejetjem tega 
sklepa pokazala razum in modrost, predvsem pa odgovornost, da je podprla sklep, s 
katerim je Slovenija končno jasno in glasno povedala, kaj je njeno ozemlje na kopnem 
in na morju. Bil je že skrajni čas, da je slovenska politika in njen najvišji hram 
demokracije pokazal odločnost pri zaščiti slovenskega ozemlja.«  
Vodja PS SLS Jakob Presečnik je opozoril: »SLS je več kot deset let vlagala v Državni 
zbor RS predlog resolucije o meji med Slovenijo in Hrvaško ter poskušala slovensko 
politiko prepričati o veliki pomembnosti sprejetja tega dokumenta, ki bi dovolj odločno 
in samozavestno zaščitil vitalne nacionalne interese slovenske države. Posluha za 
takšno zaščito do sedaj niso pokazali v nobeni drugi politični stranki.«  
»V Slovenski ljudski stranki verjamemo, da s sprejetjem tega sklepa ne obstajajo več 
razlogi za nadaljevanje aktivnosti v zvezi z referendumom glede vprašanja pristopanja 
Hrvaške k zvezi NATO,« še meni Presečnik.  
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MO SLS Ljubljana: Poziv županu in kulturni ministrici, naj prenehata z gonjo 
proti delom arhitekta Jožeta Plečnika 
 
V MO SLS Ljubljana z veliko zaskrbljenostjo spremljamo delovanje ljubljanskega župana 
in kulturne ministrice, ki sta se očitno odločila, da bosta sistematično uničila dela 
arhitekta Jožeta Plečnika v Ljubljani. Od ponedeljka, 16. februarja 2009, Plečnikova 
tržnica zaradi kapitalskih interesov ni več kulturni spomenik. Prav tako MO SLS 
Ljubljana zelo skrbi dogajanje, povezano z domnevno prenovo Plečnikovega stadiona za 
Bežigradom. Čedalje bolj se namreč kaže, da ima investitor pri „prenovi“ namen stadion 
spremeniti do te mere, da bi od njega v fizičnem smislu ostalo sorazmerno malo, v 
celoti pa bi izginil Plečnikov duh. To je nedopustno, saj je stadion edinstven spomenik 
obdobja med obema vojnama in edini Plečnikov športni objekt v Sloveniji, zato ga je 
treba ohraniti zanamcem. Strinjamo se, da Ljubljana potrebuje tudi objekt, kakršnega 
načrtuje gospod Pečečnik, vendar naj ga zgradi na novo na drugi lokaciji. 
Sedanji ljubljanski župan in kulturna ministrica po mnenju MO SLS Ljubljana tako 
dovoljujeta grob vdor kapitala na področje zgodovinske dediščine, ki bi ga morala mesto 
in država preprečevati, ne pa celo spodbujati. Nedopustno je, da zaradi finančnih in 
kapitalskih interesov Ljubljana izgublja svojo identiteto ter zgodovinsko in kulturno 
dediščino. 

 
Vir: http://www.visitljubljana.si/file/131806/trznica2.jpg 

 

 
SLS O »NAJ« ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH IN EVROPSKI UNIJI V PRETEKLEM 

TEDNU 
 
 
Podpredsednik SLS na sestanku EPP v Bruslju 
 
Podpredsednik SLS Janez Podobnik se včeraj, 19., in danes, 20. februarja, udeležuje 
sestanka za vodenje kampanje v okviru Evropske ljudske stranke (EPP) v Bruslju. Na 
srečanju bodo govorili o prvih rezultatih anket, ki jih je opravila agencija GALLUP v zvezi 
s temami, ki jih volivci vidijo kot prednostne na evropskih volitvah 2009. Svoj pristop k 
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vodenju kampanje za letošnje evropske volitve predstavljajo tudi stranke iz posameznih 
držav, obenem pa tudi razlagajo, kakšna je klima v državah članicah EU v tem zgodnjem 
predvolilnem času.   
Danes se udeleženci srečanja pogovarjajo o predsedniški kampanji Baracka Obame, o 
izzivih evropske volilne kampanje ter o mladih volivcih in njihovem odnosu do 
Evropskega parlamenta.  
Podrobnejše poročilo s srečanja pa si boste lahko prebrali v naslednji izdaji novičnika. 

 
 

SLS O »NAJ« EKONOMSKO GOSPODARSKIH TEMAH TEDNA 
 

V Slovenijo kriza prihaja z zamikom 

Vlada je na svoji redni seji 18. februarja 2009 potrdila drugi sveženj ukrepov za blažitev 
posledic finančne in gospodarske krize, katerega bistveni del je spodbuditev kreditne 
aktivnosti. Sprejeli so tudi 30 varčevalnih ukrepov.  

Mitja Gaspari meni, da je drugi paket ukrepov za blažitev posledic krize glede na splošni 
gospodarski položaj, ki se ne izboljšuje niti v Evropi niti v Sloveniji, potreben. Da bi se ta 
negotovost zmanjšala in bi se kreditni tok izboljšal, vlada predlaga dve jamstveni shemi. 
Kot prvo je Gaspari omenil jamstveno shemo bankam za splošno kreditiranje podjetij in 
v primeru, da ta ne bi zaživela, individualna poroštva države za zadolževanje podjetjem. 

Vlada poleg tega predlaga še pet ukrepov javnim zavodom, Kapitalski družbi, Slovenski 
odškodninski družbi ter javnemu sektorju v celoti, naj sami ukrepajo enako kot vlada, 
zagotovijo pa naj tudi omejevanje plač in nagrad. 

 

Poslanci so na redni seji DZ RS potrdili predlagani paket protikriznih ukrepov. 
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V preteklih letih materialni stroški večji za petino 

Ker se v letu 2009 javnofinančni prihodki ne bodo povečevali, vlada predvideva 
zmanjšanje stroškov, ki pomenijo materialno-tehnične pogoje za delo državne uprave in 
javnega sektorja. Prvih devet izmed 30 ukrepov je tako povezanih s stroški plač v 
javnem sektorju. 

Za zmanjšanje stroškov bodo  na ministrstvih sami pisali zakone 

Naslednji sklop ukrepov je povezan z materialno-tehničnimi pogoji dela državne uprave. 
Tako se med drugim zavezujejo, da bodo na ministrstvih sami pisali zakone in tako 
zmanjšali stroške avtorskih honorarjev, pripravili bodo uredbo o reprezentanci, zmanjšali 
stroške za prevoze in telefone ter zmanjšali stroške državnih proslav. V stroške prehrane 
v menzah državne uprave pa bodo v polni meri vključili variabilne stroške ter upoštevali 
obseg nadomestila za prehrano. 

Bančniki brez nagrad … 

Vlada predstavnikom države v organih upravljanja bank in zavarovalnic priporoča 
znižanje plač vodilnih zaposlenih ter predlaga, da za leto 2008 upravam in organom 
upravljanja ne izplačajo nagrad. Banki Slovenije in Združenju bank Slovenije pa vlada 
predlaga znižanje plač vodilnih zaposlenih za deset odstotkov. Predstavnikom države v 
organih upravljanja bank in zavarovalnic vlada priporoča, da izvajajo omejevalno politiko 
izplačevanja dividend do konca leta 2010.  

Vlada poleg tega predlaga še pet ukrepov javnim zavodom, Kapitalski družbi, Slovenski 
odškodninski družbi ter javnem sektorju v celoti, naj sami ukrepajo enako kot vlada, 
zagotovijo pa naj tudi omejevanje plač in nagrad.  

… in manj obiskov v tujini 

V stroške prehrane v menzah državne uprave bodo po novem v polni meri vključili 
variabilne stroške ter upoštevali obseg nadomestila za prehrano, je pojasnil generalni 
sekretar vlade Cvikl. Ministrstvu za zunanje zadeve vlada nalaga, da zaradi zmanjšanja 
stroškov na novo določi potreben obseg mreže diplomatsko-konzularnih predstavništev. 
Vlada bo tudi nadaljevala z zmanjševanjem obsega obiskov predstavnikov vlade v tujini. 

Več kapitala za ogrožene sektorje - 

Vlada je poleg tega pripravila ukrepe za zagotavljanje in povečanje obratnega kapitala 
tistih industrijskih in gospodarskih sektorjev, ki so zaradi krize ogroženi bolj, kot če krize 
ne bi bilo. Gre za tri ukrepe: ukrep podpore strateškim projektom s področja čiste in 
tehnološko napredne industrije v višini 100 milijonov evrov, financiranje potrebnega 
obratnega kapitala podjetij v težavah v višini do 500.000 evrov ter skrajšanje plačilnih 
rokov, vezanih na davek na dodano vrednost (DDV). 

in spodbujanje socialnega podjetništva 
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Gaspari je predstavil novo obliko podjetništva, t.i. socialno podjetništvo, ki pa ni 
usmerjeno neposredno v dobiček, temveč v zagotavljanje tistih sonaravnih oblik 
delovanja na področju gospodarstva, ki hkrati omogočajo solidno zaposlitev, varstvo 
okolja in trajnostni razvoj. Primerno je predvsem za samozaposlene ter manjše skupine 
ljudi. 

Sprejeti tudi krepi za učinkovitejše koriščenje evropskih sredstev 

Gaspari je poleg tega napovedal še okrepitev koriščenja evropskih sredstev. Bolj 
učinkovito porabo sredstev iz evropskega proračuna naj bi med drugim zagotovili z 
izmenjavo pravic porabe med posameznimi resorji. 

Prvi ukrepi vlade po ocenah OZS nezadostni, potrebno je razmisliti še o ostalih ukrepih 

V Obrtno-podjetniški zbornici Slovenije (OZS) ugotavljajo, da prvi ukrepi vlade za blažitev 
posledic finančne in gospodarske krize niso izboljšali stanja podjetij. Upajo pa, da bodo 
novi ukrepi, ki jih je vlada še sprejela, pozitivno vplivali na položaj slovenskega 
obrtništva. 

Kot poudarjajo v zbornici, je glede na pereče razmere treba razmisliti še o ostalih 
ukrepih, ki jih je predlagala OZS. Tudi na davčnem področju so pomembne dodatne 
davčne olajšave, ki bi pomagale podjetjem, da prebrodijo krizo, poudarjajo in 
izpostavljajo nekaj najpomembnejših davčnih olajšav: olajšavo za zaposlovanje 
brezposelnih, povečanje amortizacijskih stopenj, povečanje kroga zavezancev za 
ugotavljanje davčne osnove na podlagi normiranih odhodkov in olajšavo za investicijsko 
rezervo. Kot pozitivno v OZS ocenjujejo tudi možnost odkupa terjatev bank do podjetij. 

povzeto po STA 

 
SLS O »NAJ« DOGAJANJU NA NIVOJU MESTNIH, OBČINSKIH IN REGIONALNIH 

ODBOROV SLS 
 
 
SEJA RO SLS ZGORNJA GORENJSKA IN RO SLS GORENJSKA, 
četrtek, 12. februarja 2009 
 
Oba gorenjska regijska odbora sta se sestala v hotelu Astoria na Bledu, srečanja pa se 
je udeležilo 17 predsednikov oz. predstavnikov občinskih odborov ter županov SLS iz 
gorenjske regije. Na seji sta bila prisotna tudi gosta, poslanec SLS Gvido Kres in novi 
predsednik Glavnega odbora SLS Mihael Prevc. 
 
Udeleženci so se pogovarjali o delovanju Slovenske ljudske stranke v letu 2009 ter o 
pripravah na evropske volitve. Strinjali so se, da je ob želji za uspešen nastop na volitvah 
vendarle potrebno pripraviti dobro finančno konstrukcijo. Na srečanju so udeleženci 
soglasno sprejeli sklep, da omenjena regijska odbora SLS predlagata dr. Marto Ciraj in 
Janeza Podobnika za kandidata na listi SLS za evropske volitve. 
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SEJA MO SLS LJUBLJANA, četrtek, 12. februarja 2009 
 
Na 15. redni seji Mestnega odbora SLS Ljubljana, ki je potekala v sejni sobi Slovenske 
ljudske stranke, so se udeleženci pogovarjali o bližajočih se evropskih volitvah.  
 
Predsednik MO SLS Ljubljana Aleš Primc je na dnevni red uvrstil tudi pregled sklepov in 
pobud programske konference ter poročilo o aktivnostih in dogodkih, ki so jih v MO SLS 
Ljubljana izvedli od zadnjega njihovega sestanka. 
 

 
Na sliki poleg predsednika MO SLS Ljubljana Aleša Primca še član Sveta SLS Velislav Žvipelj in 

predsednik SNZ pri MO SLS Ljubljana dr. Andrej Rant. 
 
 

 
Rdeča nit seje MO SLS Ljubljana so bile volitve v Evropski parlament 2009. 

 
SEJA RO SLS ZASAVJE, sreda, 28. januarja 2009 
 
Konec januarja je v prostorih OO SLS Zagorje potekala razširjena seja Regionalnega 
odbora SLS Zasavje. Srečanje je bilo informativne narave, udeleženci pa so sprejeli 
nekatere sklepe, ki niso zavezujoči, a z njimi želijo posredovati različna mnenja članov 
RO SLS Zasavje o dogajanju na slovenskem političnem parketu in o dogodkih, 
povezanih s Slovensko ljudsko stranko. 
 
Zbor udeležencev je tako obravnaval aktualna politična dogajanja v stranki na državnem 
in lokalnem nivoju. Sledila so poročila o aktivnostih za nadaljevanje ustanovitve Nove 
generacije SLS Zasavje, o delu stranke v občinskih odborih ter o delovanju Kmečke 
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zveze v Zagorju. V zasavski regiji deluje tudi Zveza upokojencev pri SLS, a zvezi ostaja 
hud konkurent dobro organizirano Društvo upokojencev, zato je cilj, da se Zveza 
upokojencev v tem letu še bolj okrepi. 
 
Srečanja sta se udeležila tudi podpredsednik Slovenske kmečke zveze pri SLS Janez 
Skrinjar ter predsednik Zveze upokojencev pri SLS za Zasavje Erik Ložak.   
 
 

SLS O »NAJ« SLOVENKAH IN SLOVENCIH TEDNA 
 
 

JAKOB PRESEČNIK, vodja Poslanske skupine SLS 
 

 
 
Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik: »V SLS smo zelo veseli, da je Državni 
zbor RS na našo pobudo ta teden sprejel uradno stališče o stanju slovenskega ozemlja 
na dan 25. junij 1991 na kopnem in morju in tako končno prevzel odgovornost, ki bi jo 
moral prevzeti že pred leti. Čeprav je to stališče Državni zbor RS sprejel pozno, 
verjamemo, da ne prepozno.«  
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TEJA GREGORIN, slovenska biatlonka 
 

 
vir: zurnal24.si 

 
je v sredo, 18. februarja 2009, na svetovnem prvenstvu v Pjeongčangu v Južni Koreji 
dosegla prvo medaljo za Slovenijo v nordijskih disciplinah na tem prvenstvu. Zasedla je 
odlično drugo mesto. Tekmovala je na 15–kilometrski preizkušnji v biatlonu. Njena 
uvrstitev je popolnoma presenetila slovensko in svetovno javnost. Zgrešila je samo en 
strel in z odličnim tekom zaostala samo za zmagovalko Nemko Kati Wilhelm. 
Čestitamo! 
 

ANŽE KOPITAR, slovenski hokejist v dresu L. A. Kings 
 

 
vir: www.sport1.si 
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je v sredo, 18. februarja 2009, prispeval eno podajo in gol za zmago ekipe L. A. Kings 
proti Anaheim Ducks. L. A. Kings so premagali Anaheim Ducks v gosteh v Honda Centru 
z rezultatom 4:3. 

 
 

»NAJ« LJUDSKE TEDNA 
 
 
V oddaji Spet doma pri Mariu Galuniču tekmujejo mlade zvezde. V nedeljo, 15. februarja 
2009, se je v tekmovanju »Postani zvezda« predstavil tudi Aleks Volasko, ki se je s 
svojim drugim mestom uvrstil v naslednji krog tekmovanja, ki bo v nedeljo, 1. marca 
2009. Že sedaj vas vabimo k ogledu oddaje in glasovanju zanj. 
 

 
Aleks Volasko 
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